
Jegyzőkönyv

Készült Varga Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 21. napján 
tartott rendkívüli testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Varga, Faluház

Jelen vannak: Lukácsné Lembach Anita polgármester, Krapecz József
alpolgármester, Gulyásné Pál Piroska képviselő, Koszorús 
Tímea aljegyző, Szabó Sándomé jegyzőkönyvvezető

Távoliét nem volt.

Lukácsné Lembach Anita polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy 
az ülés határozatképes és azt megnyitotta.

Javasolta, hogy az írásban kiadott napirendi pontokon túl tárgyaljanak még Faluház tető 
felújítás napirendi pontról is.

Az 4. napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalták.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, az írásban kiadott és szóban előterjesztett napirendi pontokat elfogadta 
az alábbiak szerint:

N a p i r e n d i  j a v a s l a t :

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, az elmúlt ülés óta történt
fontosabb eseményekről
Előadó: Lukácsné Lembach Anita polgármester

2. / Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése
Előadó: Lukácsné Lembach Anita polgármester

3. / Faluház tető felújítás
Előadó: Lukácsné Lembach Anita polgármer

4. / Szociális ügyek (szociális célú tűzifa szétosztása)
Előadó: Lukácsné Lembach Anita polgármester

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, az elmúlt ülés óta történt 
fontosabb eseményekről

Lukácsné Lembach Anita polgármester tájékoztatta a testületet, hogy a jövőben szeretne 
testületi ülések alkalmával beszámolni a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, az 
elmúlt ülés óta történt fontosabb eseményekről. Elmondta, a játszótér és az útfelújítás 
szerződéskötése megtörtént. Az útfelújítás valószínű még ez évben megvalósul, a játszótér 
felújítása a jövő évre áttolódik. Már beszéltek róla, az útjelző táblák rossz állapotban vannak
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cserélni kell, tükör felhelyezése történik a templomnál, melyek 56 ezer forintba kerülnek. A 
szociális célú tűzifa pályázat nyertes, 32 m3-t kap az önkormányzat. A TOP-os pályázat 
keretein belül 2 kiállítást kell szervezni, ami a „Szőlős-boros Gazda’' rendezvényen és a 
„Halloween” ünnepségen megvalósul. Szeretné, ha a „Szociális földprogram” pályázat az idei 
évben is beadásra kerülne. A tél beállta előtt a Faluház tetőátrakását el kell intézni, pályázat 
úgy néz ki nem nyert, saját erőből kell megvalósítani. Erről majd az ülésen külön napirend 
keretében részletesen beszélnek. Sérelmezte, a testületi tagok nem vesznek részt a 
rendezvényeken, ahogy azt az alakuló ülésen kérte a testületi tagoktól.

Krapecz József alpolgármester elmondta, igyekszik minden rendezvényen részt venni, ha 
szól a polgármester.

Gulyásné Pál Piroska képviselő is jelezte, ha időben szól neki a polgármester, ott lesz és 
szívesen segít mindenben.

Lukácsné Lembach Anita polgármester a hozzászólásokra válaszolva elmondta, ha 
valamely rendezvényen megjelennek, az elején ott vannak, de mire befejeződik, már egyik 
képviselő sincs jelen, hogy tudnának segíteni a rendrakásban, ez általában az Ő feladata.

Koszorús Tímea aljegyző javasolta, a polgármester ezután, konkrétan adja ki a feladatokat a 
testületi tagoknak. Tájékoztatta a testületi tagokat, a közművelődési megállapodásról döntött 
már a testület, de jó lenne még egyszer átbeszélni, mivel képzési pályázat kiírására került sor 
ezzel kapcsolatosan. A foglalkoztatási pályázat kiírás szerint 1 éves foglalkoztatást 
biztosítanának a költségek átvállalásával, fél év foglalkoztatás és költségei hárulnának az 
önkormányzatra. Tehát lehetősége van akár minden önkormányzatnak saját közművelődési 
foglalkoztatott alkalmazására. Kérte, gondolják át, kívánnak-e élni a pályázati lehetőséggel.

Lukácsné Lembach Anita polgármester javasolta, keressenek jelentkezőt a községben a 
közművelődési foglalkoztatott állás betöltésére, valamint fogadják el a beszámoló a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról, az elmúlt ülés óta történt fontosabb eseményekről.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Más hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki ezzel 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
55 72020. (X.21.) KTH. számú 

határozata

Varga Község Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
beszámolóját a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a 
legutóbbi ülés óta történt fontosabb eseményekről, valamint a 
polgármester keressen jelentkezőt a községben a közművelődési 
foglalkoztatási-képzési programra.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester
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Gulyásné Pál Piroska képviselő elmondta, a Jegyző úrnak jelezte, szeretné látni a 2020. évi 
kiadási bizonylatokat. Válaszul azt a tájékoztatást kapta, erre a képviselő nem jogosult, nem 
tekinthet be a kiadási bizonylatokba és számlákba. Összesített adatokat megnézheti.

Koszorús Tímea aljegyző kérte a képviselőt, pontosítsa a kérését. Ha jól értelmezi, 2020. 
január 1. napjától a jelenlegi időpontig szeretné látni a dologi kiadásokat. Kérdésére írásban 
fog választ kapni. Megkérdezte a képviselő asszonyt, milyen részletességgel és milyen 
összeghatártól kíváncsi a kiadásokra.
Gulyásné Pál Piroska képviselő elmondta, a falugondnok által vásárolt 10 ezer forintnál 
nagyobb összegű dologi kiadásokra lenne kíváncsi.

2./ Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése

Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, hogy az iskolák felvételi körzetének 
meghatározása az illetékes tankerületi központ feladata. A felvételi körzetek megállapításához 
az illetékes tankerületi központ minden évben beszerzi az illetékességi területén található 
települési önkormányzatok véleményét, amely tartalmazza a település jegyzőjének 
nyilvántartásában szereplő, a településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel 
rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó gyermekek létszámát intézményi és 
tagintézményi bontásban. Javasolta, hogy a képviselő-testület fogadja el a felvételi körzetek 
jelenlegi rendjét és a jegyzői tájékoztatás során kiadott adatokat.

Megkérdezte van-e valakinek más javaslata, hozzászólása, észrevétele.

Mivel más javaslat, hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy 
aki az elmondottakkal egyetért, kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
56 /2020. (X.21.) KTH. számú 

határozata
Varga Község Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi az 
általános iskolai felvételi körzetek jelenlegi rendjét, azzal kapcsolatban 
módosítási javaslata nincs.

A képviselő-testület a jegyző tájékoztatása alapján megállapítja, hogy a 
településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező, 
általános iskolába járó hátrányos helyzetű gyermekek létszáma 
intézményenként a következő:

Lakóhellyel (tartózkodási hellyel) rendelkező, általános 
iskolába járó

hátrányos helyzetű 
gyermekek létszáma

halmozottan hátrányos helyzetű 
gyermekek létszáma

Sásdi Általános Iskola 3 4

Határidő: közlésre 2020. október 31.
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester
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3./ Faluház tető felújítás

Lukácsné Lembach Anita polgármester elmondta, már utalt rá, a tető felújítási pályázat nem 
nyert, ezért önerőből kell elvégezni a feladatot. Nagy munka lesz, de a pályázaton nyert 
napelemek elhelyezése érdekében el kell végezni a tető felújítását. A „Vargáért Egyesület” 
tagjai szívesen segítenek a munkában, megszervezik az önkéntes munkát, továbbá az összes 
cserepet, illetve a tartókat is ingyen átadja az önkormányzatnak, ami 2,4 millió forint összegű 
anyagot jelent. A faanyagot kell az önkormányzatnak megvásárolni, amelyre a mostani, nem 
nyertes pályázat önereje elég lesz. Az egyesület tagjai kérik, cserébe nyújtson az 
önkormányzat anyagi támogatást az egyesület részére. Szerinte 600 ezer forint támogatás 
méltányos lenne, melyre van anyagi fedezet.

Lukácsné Lembach Anita polgármester bejelentette személyes érintettségét, mivel ő az 
egyesület elnöke is, és kérte, zárják ki a szavazásból. Egyben átadta az ülés vezetését az 
alpolgármesternek.

Krapecz József alpolgármester átvette az ülés vezetését és javasolta, hogy a napirend 
szavazásából zárják ki Lukácsné Lembach Anita polgármestert.
Kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, alábbi határozatot hozta:

Varga Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
57 72020. (X.2D KTH. számú 

határozata
Varga Község Képviselő-testülete Lukácsné Lembach Anita 
polgármester személyes érintettségét megállapította, a „Vargáért 
Egyesület” támogatása ügyének szavazásából kizárta.

Határidő: azonnal
Felelős: Krapecz József alpolgármester

Krapecz József alpolgármester javasolta a „Vargáért Egyesület” részére a 600.000 Ft 
összegű vissza nem térítendő működési célú támogatás biztosítását.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.
Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, kérte, hogy aki egyetért, az 
kézfeltartással szavazzon:

Varga Község Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
(Lukácsné Lembach Anita polgármester személyes érintettsége miatt nem szavazott) az 
alábbi határozatot hozta:

Varga Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
58/2020.(X.21.) KTH. számú 

határozata
Varga Község Önkormányzat Képviselő-testülete a „Vargáért Egyesület” 
részére további működése érdekében 600.000 Ft összegű vissza nem 
térítendő működési célú támogatás biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős: Lukácsné Lembach Anita polgármester
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Lukácsné Lembach Anita polgármester visszavette az ülés vezetését és a nyilvános testületi 
ülést bezárta, a testület zárt ülésen folytatta a tanácskozást.

, f

Lukácsné Lembach Anita 
polgármester

Kmf.
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